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Při zvýšeném průtoku Při zvýšeném průtoku v v neděli 15. září narazil do mostní konstrukce vedoucí přes řeku Olši obrovský neděli 15. září narazil do mostní konstrukce vedoucí přes řeku Olši obrovský 
volně plující kmen, který poškodil zábradlí mostu. Naštěstí se nikomu nic nestalo. Majitel mostu, kterým volně plující kmen, který poškodil zábradlí mostu. Naštěstí se nikomu nic nestalo. Majitel mostu, kterým 
je kraj, musí nyní nechat posoudit statiku mostních pilířů. Most je proto zapáskován je kraj, musí nyní nechat posoudit statiku mostních pilířů. Most je proto zapáskován a a nesmí se používat, nesmí se používat, 
dokud vlastník nerozhodne, jak dále. Důrazně žádáme všechny, aby respektovali uzavření mostu dokud vlastník nerozhodne, jak dále. Důrazně žádáme všechny, aby respektovali uzavření mostu a a chránili chránili 
tím své zdraví tím své zdraví a a životy.  (oú)životy.  (oú)

Poškozený most Poškozený most 
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V Bohumíně proběhla prezentace 
studií k podnikatelskému parku
Ve středu 11. září se na Městském úřadu v Bohumí-

ně uskutečnila za účasti zástupců Bohumína, Dolní 
Lutyně, spolku Zachovejme Poolší a dalších prezentace 
záplavové a dopadové studie, prověřující možnost vý-
stavby gigafactory v Dolní Lutyni, kterou nechala zpra-
covat Státní investiční a rozvojová společnost (SIRS).

Podle starosty Pavla Buzka se na postoji obce zatím nic 
nemění. „Vedení obce zaskočil závěr, že protipovodňová 
ochrana Věřňovic je dostatečná a studie nepočítá s vyš-
ší úrovní ochrany Věřňovic, o čemž musíme ještě jednat. 
Zároveň si nemyslíme, že stavba neovlivní situaci v naší 
obci, proto necháme studii analyzovat a zároveň srov-
náme s tím, co se událo o víkendu 14. a 15. září,“ řekl.

Lidé ze spolku Zachovejme Poolší tvrdí, že obě studie 
jsou neúplné. Vadí jim, že studie záplavového území zatím 
nepočítá s ochranným valem ani se spodní vodou. „Mys-
líme si, že právě tyto faktory jsou pro správné posou-

zení zásadní,“ píše se na webu spolku Zachovejme Pool-
ší. Obě studie naleznete na webových stránkách parku:  
www.parklutyne.cz v sekci aktuality.     (red)

Tak jako každým rokem zorganizovala Místní skupina 
Polského kulturně-osvětového svazu v Dolní Lutyni 

o letních prázdninách dvě tradiční akce. 
V pátek 19. července se konalo v Gril baru Lutena ven-

kovní posezení, tentokrát pod názvem Zajímavosti naší 
obce. V příštím roce bude naše obec slavit 720 let od 
první zmínky, a při této příležitosti organizátoři připra-
vili pro účastníky setkání test historických, zeměpisných 
a všeobecných znalostí o obci Dolní Lutyně. Bylo třeba 
odpovědět na otázky týkající se počtu obyvatel, domů, 
ulic, registrovaných psů, rozlohy, nadmořské výšky a dal-
ší. Po úspěšné soutěži, v níž byl samozřejmě každý vítě-
zem, čekala na účastníky volná zábava s reprodukovanou 
hudbou a občerstvení podávané formou bufetu.

V sobotu 31. srpna se členové a příznivci místní skupi-
ny PZKO vydali na poznávací výlet do Krnova a Bruntá-

lu. Nejprve navštívili Flemmichovu vilu, která slouží jako 
městské muzeum a je kulturní památkou. V muzeu byly 
k vidění dvě sezonní výstavy: „Fenomén Igráček“ o plas-
tové figurce z roku 1976 a „Papírový svět hraběte Sedl-
nického“. Tato mimořádná sbírka obsahuje 110 papíro-
vých soch lidských postav v životní velikosti, vyrobených 
metodou kašírování, kdy se na podklad lepí další a další 
vrstvy papíru.

Při prohlídce gotického kostela svatého Ducha s kří-
žovou klenbou a středověkými freskami na stěnách se 
účastníci zájezdu dozvěděli zajímavosti o zdejších varha-
nách, vyrobených v krnovské továrně Rieger-Kloss, kte-
ré mají 2710 píšťal a jsou prvním nástrojem vybaveným 
počítačovou pamětí.

Další zastávkou byla synagoga postavená v roce 1871, 
která je unikátní, protože jako jediná má dvě věže a je po-
stavena v maurském slohu. Jedná se o jedinou přístup-
nou synagogu v Moravskoslezském kraji.

Na zpáteční cestě čekala výletníky ještě prohlídka 
zámku Bruntál, který má netradiční originální půdorys 
tvaru kruhové výseče s patrovými arkádami na nádvoří 
a hodinovou věží. Zámeckou expozici tvoří kaple v příze-
mí a sály 1. patra zámku, zdobené rokokovými nástěn-
nými malbami mimořádné kulturní hodnoty a vybavené 
původním mobiliářem z 18. až počátku 20. století. Po-
zoruhodná je i zámecká galerie s díly italských, holand-
ských, vlámských a německých mistrů 16. až 18. století 
a zámecká knihovna. 

 Maria Sztwiertnia

Členové dolnolutyňského PZKO prožili aktivní léto
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Obec měla svůj den

Velké poděkování patří Osvětové besedě a obzvlášť 
bych rád poděkoval manželům Tenglerovým, kteří vše 

pomohli zorganizovat a postarali se o hladký průběh celé 
akce. Patrik Tengler je novým ředitelem Osvětové besedy 
a jsme rádi, že je za ním vidět kus práce. Také restauraci 
Lutena děkujeme za to, že nám připravila perfektní občer-
stvení.

Souběžně s prvním Dnem Dolní Lutyně probíhaly akce 
i na dalších místech obce. Třeba naši chovatelé uspořáda-
li v areálu U Jiřinky opět úspěšnou akci s výstavou zvířat 
a s bohatým doprovodným programem. 

Celý den zároveň doplňoval i první Zámecký den. Zá-
mek nám otevřel své brány a my jsme tak mohli díky 
manželům Lucákovým zažít první komentované prohlídky 
tohoto chátrajícího objektu. Na ty nejmenší čekala sou-
těž o nejkrásnější princeznu a nejšarmantnějšího prince.  

Zamilovaní a rodiny si mohli zamknout svou lásku na srdíč-
kový zámek, kdy všechny zámky lásky budou během oprav 
uschovány někde v zámku. Pod lípou se podával zámecký 
guláš, který pro nás uvařila Lutena. Atmosféru celé akce 
báječně podtrhl skvělý doprovodný hudební program. 

Občané Dolní Lutyně dali jasně najevo, že tento den 
nemá zůstat ojedinělou vzpomínkou, ale budou rádi, když 
se bude opakovat. Vytvořili jsme tedy dotazníky, kde nám 
všichni můžete dát zpětnou vazbu a my tak Den Dolní Lu-
tyně budeme moci v roce 2025 udělat ještě lepším. Osobně 
se na něj už teď moc těším.

 Erik Wybraniec, radní obce

V sobotu 24. srpna oslavila Dolní Lutyně svůj první obecní den. Počasí nám přálo a dle ohlasů zúčastněných si 
malí i velcí den užili. Chtěl bych proto poděkovat všem, kteří přišli a pomohli vytvořit tak skvělou atmosféru. 
Zlatým hřebem celé akce byl večerní koncert kapely Buty, kde se v prostoru před pekárnou shromáždilo více 
než tisíc lidí. Bylo to úžasné a já jsem moc rád, že jsme se jako obyvatelé obce takto sešli.
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Ničivé povodně jsou za námi. 
Naštěstí bez zranění 
Příroda je mocná a občas se nám 

připomene. Naposledy tomu 
bylo v letech 1986, 1997 nebo 2010, 
a jak od druhého zářijového víken-
du víme, nyní opět nastal čas pro 
připomenutí. 

Po krásném létě jsme tak trochu 
nevěřícně poslouchali varování mete-
orologů a vlády o tom, že se k nám blí-
ží vydatné deště, které jsme již dlouho 
nezažili. Když svítí sluníčko a venku 
není ani mráček, se tomu až nechce 
věřit. 

Stačilo však několik dní a situace 
se výrazně změnila. V noci na sobotu 
dorazily i k nám vydatné deště, které 
nejdříve rozvodnily menší toky v cen-
tru a v Neradu, kde způsobily největší 
starosti majitelům nemovitostí v ulicích 
U Potoka, U Penzionu a pak především 
podél toku Lutyňky v Neradu. Naši ha-
siči se od brzkého sobotního rána téměř 
nezastavili a pomáhali nejvíce postiže-
ným. Potřeba evakuace sice hrozila, ale 
nakonec téměř nebyla třeba. Několik 
domů bylo vytopených úplně, hodně 
pak mělo zatopené sklepy, a to i ve 
výše položených místech. Někteří měli 
kromě škod na nemovitostech a po-
zemcích zatopené i automobily. Na-
štěstí nikdo neutrpěl zranění. 

Na druhý den se tatáž situace 
opakovala ve Věřňovicích. Tam před-
povědní modely zpočátku ukazovaly 
pouze na dosažení I. povodňového 
stupně, ovšem nakonec voda dosáh-
la III. nejvyššího stupně s rizikem ex-

trémních povodní. Hladina Olše na-
konec v neděli kolem 15. hodiny 
kulminovala na sedmi metrech, a pak 
naštěstí začala rychle klesat. 

Nejhorší je za námi, a já bych chtěl 
touto cestou poděkovat všem našim 
hasičům za nasazení a taky občanům, 
kteří nepodcenili situaci a společně se 
podíleli na likvidaci následku letošních 
povodní. 

Nyní nastává fáze uklízení, likvida-
ce škod a návratu do běžného života. 

Je třeba si uvědomit, že situace moh-
la být výrazně horší. Na Jesenicku, 
v Krnově, Opavě anebo v Bohumíně či  
Ostravě jsou na tom lidé mnohem hůř. 

K tématu povodní se určitě ješ-
tě vrátíme v některém z příštích čí-
sel Dolnolutyňských novin, až vy-
hodnotíme zpětně všechny škody 
a celou situaci v kontextu následujících  
dnů.

 
  Pavel Buzek, starosta
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Na výstavě chovatelů padl  
návštěvnický rekord
Shodně s termínem historicky prvního Dne obce se ko-

nala i tradiční Okresní výstava drobného zvířectva, kde 
si návštěvníci mohli prohlédnout také expozici morčat 
a exotického ptactva.

Stejně jako v minulosti byli hlavním výstavním artiklem 
králíci a domácí drůbež. „Jen králíků tady máme 170. Při-
znávám ale, že je stále těžší zajistit na výstavu chovná 
zvířata. Často prosíme kolegy, aby nám na výstavu něja-
ká zvířata půjčili s tím, že když oni na výstavu půjčí nám, 
tam pak my zase jim,“ prozradil Pavel Sikora, předseda Zá-
kladní organizace Českého svazu chovatelů v Dolní Lutyni.

Zároveň přiznává, že cílem nového vedení dolnolutyň-
ského chovatelského spolku je pořádat výstavy tak, aby 
na ně chodily celé rodiny, včetně dětí. Chovatelé chtějí 
veřejnosti a také dětem ukázat pestrou škálu chovaných 

zvířat. „Pro mě osobně je důležité držet tradici chova-
telství v Dolní Lutyni, protože tady bylo vždy na vysoké 
úrovni,“ říká Sikora.

Chovatelská výstava v Dolní Lutyni je mimochodem 
největší akce svého druhu v okrese Karviná, a třetí až čtvr-
tá největší v Moravskoslezském kraji. Pokud jde o organi-
zace chovatelů, ty v okrese zbyly pouze čtyři – v Karviné, 
Těrlicku, Dolní Lutyni a zdá se, že přežije i ta v Orlové.

Letošní ročník chovatelské výstavy v Jiřince byl do jisté 
míry zlomový. Po loňském úspěchu v podobě 700 platí-
cích návštěvníků se sice oficiálně nepodařilo překonat ti-
sícovou hranici, nicméně když s k devíti stovkám platících 
připočte bezpočet dětí, odhaduje Pavel Sikora, že výstavu 
během víkendu navštívilo přes 1500 návštěvníků. 

  (red)

Další tvořivý pondělní den pod názvem „Podmořský 
svět“ se uskutečnil v srpnu v Kulturním domě v Dolní 
Lutyni. Děti ve věku od 6 do 11 let si pod vedením paní 
Kantorové, která vede místní „Šikulky“, užily kreativní 
dopoledne se spoustou zábavy. Nechybělo i malé ob-
čerstvení a oběd. A co se tentokrát vyrábělo? Originální 
chobotnice z vlny, okno z ponorky a náhrdelník z mušle 
pro maminku nebo malé parádnice. Děkujeme rodičům 
za důvěru a moc se těšíme na další krásnou akci. (ten)

Srpnové dopoledne v Kulturním domě v Dolní Luty-
ni patřilo kouzlům. Pro děti jsme s oblíbenou kouzelni-
cí Radanou nachystali kouzelnický workshop. Děti se 
naučily několik kouzelnických triků, které si pak s nad-
šením zkoušely mezi sebou. Atmosféra tak byla přímo 
magická. Těšíme se na další společné akce, a pokud jste 
nestihli tento workshop, nezoufejte! Už brzy vám při-
neseme další zábavné a interaktivní akce pro všechny 
věkové kategorie. (ten)

Děti tvořily podmořský svět Kouzelnický workshop
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autorka dokudramatu 
Životice: Obraz

(po)zapomenuté 

Karin tragédie

Lednická
Beseda

a autogramiáda

autorka trilogie
Šikmý kostel

  14.11.2024,17:00 hodin14.11.2024,17:00 hodin
KULTURNÍ DŮM DOLNÍ LUTYNĚ

MODERÁTORKA LENKA PASTORČÁKOVÁ

Rezervace vstupenek na telefonu 734 788 717, e-mailu  osvetovabeseda@dolnilutyne.org 
nebo osobně v kanceláři Osvětové besedy a knihovně.

Autorka se vzdává svého honořáře.
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Prvňáčci usedli poprvé do lavic
První školní den proběhl ve znamení radosti, zvědavos-

ti a nadšení, které budou děti jistě provázet i v dalších 
dnech jejich školního života

V pondělí 2. září se pro 58 dětí z naší obce otevřely dve-
ře školy poprvé. Čekal je jejich první školní den plný no-
vých zážitků a dobrodružství. Malí školáci se s nadšením 
a možná i trochou nervozity usadili do lavic a začali svou 
cestu za vzděláním.

Na Základní škole Komenského přivítala paní učitel-
ka L. Trachová ve třídě 1.A 24 prvňáčků. Na Neradu, kde 
byla otevřena třída 1.B, se sešlo 20 dětí s paní učitelkou 
D. Pomklovou. 

V malotřídce ve Věřňovicích začalo svou školní docház-
ku pět dětí s paní učitelkou J. Matalovou, zatímco na Zbyt-
kách s paní učitelkou J. Urbanovou jich bylo devět.

Ředitel školy Marcel Figura zahájil slavnostní uvítání, ve 
kterém popřál dětem hodně úspěchů a rodičům poděkoval 
za důvěru, s níž své děti škole svěřili. Zdůraznil, jak důležitá 
je spolupráce mezi školou a rodinou, a popřál všem úspěš-
ný školní rok.

Následně promluvil i starosta obce Pavel Buzek, který 
zkoušel děti z jednoduchých početních úloh, a popřál jim, 
aby se jim ve škole líbilo a aby si našly spoustu nových 
kamarádů.

Děti přišly do školy společně s rodiči, kteří jim pomohli 
s prvními kroky. Každý malý školák dostal kufřík plný škol-
ních potřeb. Na tabuli pak děti společně s učitelkou kont-

rolovaly jména spolužáků a pomocí obrázků hádaly, co se 
budou během roku učit. Celým školním rokem je bude pro-
vázet několik postaviček: housenka Agáta, která pomůže 
s českým jazykem, Matýsek, který se zaměří na matema-
tiku, a veverka Nutty, která bude průvodcem v angličtině.

Paní učitelka spolu s paní asistentkou a vychovatelkou 
připravily pro děti překvapení v podobě pamětních listů 
a klíčenek, které byly vyrobeny na 3D tiskárně. Na chod-
bě školy byl pro rodiče a jejich malé školáky připraven fo-
tokoutek, kde si mohli tento nezapomenutelný okamžik 
zvěčnit.

 Martina Baarová

Nowy rok szkolny w Lutyni Dol-
nej rozpoczął się w atmosferze 

radości i entuzjazmu. Uroczystość 
przebiegła sprawnie, uczniowie, 
nauczyciele oraz rodzice zebrali się 
w szkolnej sali gimnastycznej, aby 
wspólnie powitać nadchodzący rok 
pełen wyzwań i nowych doświad-
czeń. Pierwszoklasiści, którzy z nie-
cierpliwością czekali na ten dzień, 
zostali szczególnie wyróżnieni. Każ-
dy z nich otrzymał plecak wypełnio-
ny niezbędnymi przyborami szkol-
nymi, co wywołało uśmiechy na ich 
twarzach i dodało im odwagi na no-
wej drodze.

Wycieczki integracyjne na po-
czątku roku szkolnego stały się już 
naszą kilkuletnią tradycją. W tym 
roku uczniowie klas 1-7 wzięli udział 
w wycieczce do ostrawskiego Ko-
uparku, która miała na celu zacie-
śnienie więzi między nowymi kole-
gami i koleżankami. Wycieczka była 

pełna zabaw, gier i wspólnych ak-
tywności, które pozwoliły dzieciom 
lepiej się poznać i zbudować funda-
menty pod przyszłe przyjaźnie. 

Starsi uczniowie bawili się na 
bogumińskim minigolfie. To sport 
postrzegany jako czysta rozrywka, 
a tak naprawdę to fascynująca dys-
cyplina sportowa, w której kluczową 
rolę odgrywają precyzja, strategia 
i umiejętności techniczne. Wznie-

sienia i przeszkody pola golfowego 
sprawiały, że gra stawała się cie-
kawsza i coraz bardziej ekscytująca. 
Nie tylko aktywnie spędziliśmy czas 
na świeżym powietrzu, ale również 
mieliśmy możliwość rywalizacji. 
Wszyscy świetnie się bawili, a tytuł 
najlepszego zawodnika zyskał Theo-
dor Bialonczyk z klasy 9.

Dyrekcja szkoły wyraziła nadzieję, 
że nadchodzący rok szkolny będzie 
pełen sukcesów i pozytywnych do-
świadczeń dla wszystkich uczniów. 
“Jesteśmy dumni z naszych uczniów 
i cieszymy się, że możemy wspólnie 
z nimi rozpocząć kolejny etap eduka-
cyjnej podróży” – powiedziała dyrek-
tor szkoły. 

Nowy rok szkolny w Lutyni Dolnej 
zapowiada się obiecująco, a wszyscy 
z niecierpliwością czekają na kolejne 
wydarzenia i osiągnięcia. 

Aleksandra Sembol

Inauguracja nowego roku szkolnego 
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UZÁVĚRKA PŘÍŠTÍHO ČÍSLA
Informujeme naše čtenáře, že příspěvky do říjnového vydání společenské 
kroniky přijímáme nejpozději do 2. října 2024.  
 Redakce

Lásky měli na rtech, dobrotu v srdci, 
poctivost ve své duši.

Dne 28. září 2024 jsme si připomně-
li 10. výročí úmrtí, kdy nás navždy 
opustili naši rodiče  

Lýdie a Leo DAMCOVI.

S velikou láskou v srdcích schované 
je máme a stále na ně vzpomínáme. 
Dcera Lenka, syn Libor a vnuci Lukáš, 
Honza, Jakub a Tereza.
— — — — — — — — — — — — — —

Kdo Tě znal, 
ten si vzpomene, 
kdo Tě měl rád, 
nikdy nezapomene. 
Bolest v srdcích  
zůstává a zná ji ten, 
kdo Tě miloval.

Dne 22. září 2024 jsme vzpomněli ne-
dožitých 75 let

Zdeňka DIBELKY. 

S láskou vzpomínají manželka, dcera, 
syn, vnuk a vnučky.
— — — — — — — — — — — — — —

Zhasly oči plné lásky 
mého tatínka,  

nezhasne však nikdy 
na něho vzpomínka. 

 
Dne 11. září 2024 jsme 

vzpomněli 71. narozeniny našeho 
manžela, tatínka a dědečka, pana

Miroslava DYMASZE.  

S láskou a úctou vzpomínají manžel-
ka Marie, syn Radim, snacha Lucie  
a vnučka Veronika.  

Až umřu, nic na tomto 
světě se nestane  

a nezmění, jen srdcí  
několik se zachvěje  

v rose jak k ránu  
květiny.

Dne 23. září 2024 jsme vzpomněli  
20. výročí úmrtí pana  

Vladislava BORTLÍKA 
z Dolní Lutyně. 

Vzpomíná manželka, dcery s rodinami 
a vnoučata.
— — — — — — — — — — — — — —

Kdo v srdci žije,  
neumírá. 

Dne 16. září 2024 by se 
dožil 80 let náš milova-
ný manžel, otec a děde-
ček, pan 

Bedřich TRUCHLÝ. 

S láskou vzpomínají manželka Jani-
na, dcery Marcela, Jitka, zeťové Mar-
tin, Pavel, vnoučata Martin, Adélka,  
Terezka a ostatní příbuzní.
— — — — — — — — — — — — — —

Hvězdy Ti nesvítí,  
slunce nehřeje,  

už se k nám nevrátíš, 
už není naděje.  

Prázdný je domov, 
smutno je v něm,  

cestička k hřbitovu zůstala jen.  
Jak tiše žila, tak tiše odešla.  

Skromná ve svém životě, tichá  
ve svých bolestech. 

Dne 23. září 2024 jsme si připomněli 
13. smutné výročí úmrtí paní  

Sidonie PIKOLOVÉ. 

S láskou vzpomínají synové a dcera  
s rodinami.

Dne 30. srpna 2024 
oslavila krásných  

94 let naše milovaná 
maminka, babička  

a teta, paní  

Wanda MEKY. 

Hodně zdraví a rodinné pohody do 
dalších let přeje dcera Jana s manže-
lem, syn Aleš, vnučka Kateřina a vnuk 
Petr s manželkou.

VZPOMÍNKY

Bez Vás, maminko a tatínku, se nám 
těžko životem kráčí. Při vzpomínce na 
Vás se nám slzy do očí tlačí. Nestihli 
jsme Vám naposledy sbohem dát, za 
vše, co jste pro nás udělali, poděko-
vat. Bolest v srdcích zůstává, zná ji jen 
ten, kdo Vás miloval a s Vámi žil.

Dne 4. září 2024 jsme si připomněli  
14. smutné výročí úmrtí našeho tatín-
ka, pana

Bertka HANUSKA 
a zároveň jsme si dne 13. září 2024  
připomněli jeho nedožitých 99 let. 

Dne 25. září 2024 jsme si připomněli  
6. smutné výročí úmrtí naší milované 
maminky, paní 

Malvíny HANUSKOVÉ.

Vzpomínáme a nikdy nezapomene-
me.  
— — — — — — — — — — — — — —

Scházíš nám, 
ale v našich srdcích 
a vzpomínkách  
zůstáváš.

Dne 13. září 2024 uply-
nuly dva roky od chvíle, kdy nás 
opustila paní 

Soňa BABIŠOVÁ.

BLAHOPŘÁNÍ VZPOMÍNKY VZPOMÍNKY
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Kdo Tě znal,  
ten si vzpomene, 

kdo Tě měl rád,  
ten nikdy nezapomene.

Dne 1. října 2024 si při-
pomeneme nedožitých 70 let a 21. 
června 2024 jsme si připomněli 15. 
smutné výročí úmrtí pana  

Zdeňka USZKI.
 
S láskou a úctou vzpomínají manžel-
ka, syn a dcera s rodinami.
— — — — — — — — — — — — — —

Dne 20. září 2024 jsme 
si připomněli nedožité 
90. narozeniny paní 

Marty SEBEROVÉ.  
 
S úctou a láskou vzpomíná celá rodina.
— — — — — — — — — — — — — —

Dne 17. září 2024 uběh-
nou už dva roky, kdy nás 
opustil náš milovaný 

Petr SZELONG. 
Jsme zničení z toho, že už 

s námi nejsi, ale děkujeme Ti za to, že jsi  
s námi byl. Není den, kdy na Tebe nepomys-
líme. S láskou vzpomínají manželka a dcery. 

VZPOMÍNKY VZPOMÍNKY

Opustili nás naši spoluobčané:

Dagmar DOKOUPILOVÁ (*1959) 
Alois LIGOCKI (*1948)

Alena FISMOLOVÁ (*1952)
Anna CACHELOVÁ (*1940)

Karel ADAMČÍK (*1941)

Všem pozůstalým vyjadřujeme 
upřímnou soustrast.

ROZLOUČILI JSME SE 

V červnu a červenci oslavili naši  
spoluobčané svá narozeninová výročí 
– 95, 94, 93 a 80 let:

Ludmila KONVIČKOVÁ 
Vanda MEKY 

Libuše BŘEZNÁ 
Dagmar STERNADELOVÁ 

Dagmar ŽURKOVÁ
Boleslav ORSZULIK

Oslavencům gratulujeme a přejeme 
hlavně hodně zdraví, spokojenosti  
a osobní pohody do dalších let.
— — — — — — — — — — — — — —

Výročí diamantové svatby, tj. 60 
let společného života, oslavili dne  
1. 8. 2024 manželé

Josef a Helena FLÖSSNEROVI 
z Neradu

a výročí zlaté svatby, tj. 50 let společ-
ného života, si dne 24. 8. 2024 připo-
mněl manželský pár

Jiří a Adéla JUCHELKOVI 
z Dolní Lutyně.

Připojujeme se s gratulací a přejeme 
jim ještě hodně společně prožitých let 
ve zdraví a pohodě.

VÝROČÍ
Jak smutno je bez Tebe 

žít, jak dlouhý je nám 
čas, jak rádi bychom Tě 

spatřili, objali a slyšeli 
Tvůj láskyplný hlas.  

Pro Tebe přestaly 
hvězdy svítit, slunce hřát, ale ten, 
kdo Tě nejvíc miloval, nepřestane 

nikdy na Tebe vzpomínat.

Dne 11. října 2024 vzpomeneme  
10. smutné výročí úmrtí našeho milo-
vaného syna, tatínka, bratra, strejdy  
a švagra, pana

Lubomíra MIŽDOŠE.

S láskou a úctou vzpomínají rodiče, 
děti Honzík a Ondra, bratr Slávek  
s rodinou a sestra Vlasta s rodinou.

V dubnu společnost ČEZ oznámila 
vizi nové ekologičtější teplárny 

v Dětmarovicích i dohodu s Orlovou 
a Bohumínem na dlouhodobých do-
dávkách tepla pro téměř 15 tisíc do-
mácností. O tři měsíce později už je 
výstavba zdrojů tepla v plném prou-
du. Prvním hotovým objektem bude 
ještě letos regulační stanice plynu. 

Moderní nízkoemisní teplárna za 
dvě miliardy korun je další význam-
nou investicí společnosti ČEZ do 
ekologizace energetiky v Moravsko-
slezském kraji, která zajistí centrální 
dodávky tepla pro Bohumín a Orlo-
vou na další desítky let. Biomasové 
a plynové zdroje nahradí současné 
černouhelné kotle. Teplárna sníží  

emise CO2, síry, dusíku a tuhých zne-
čišťujících látek o 94 až 98 procent. 
První objekty (regulační stanici zem-
ního plynu a potrubní a kabelový 
most) už vznikají a budou stavebně 
dokončeny ještě letos. Výstavba bio-
masové kotelny a kotelny kogene-
račních jednotek započne příští rok 
na jaře. 

Nová dětmarovická teplárna za-
hájí provoz na konci roku 2026.

 (sob)

V Dětmarovicích se staví nová nízkoemisní teplárna 
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Věřňovice mají hřiště s umělou trávou
V areálu TJ Sokol Věřňovice vyrostla nová hrací plocha pro malou kopanou. Dílo začala budovat firma Merat 

s.r.o. dne 23. května a předala k užívání 23. srpna 2024. Na podkladovou třiceticentimetrovou vrstvu drce-
ného kamene byl na plochu 48×28 metrů položen umělý trávník s délkou vlasu 6 cm, do kterého bylo speciálním 
strojem včesáno 22 tun písku a 22 tun drcené gumy. Čtyři stožáry umělého osvětlení mají výkon 200 luxů. 

S dřevěnými mantinely a úpravou okolí vznikl velmi pěkný areál, na který může být obec pyšná. Hrací plocha 44 × 24 m  
bude sloužit jak fotbalistům, tak i sportující mládeži v obci. Sen fotbalistů z Věřňovic se stal realitou díky zastupitelům.

Naše poděkování za iniciativu při realizaci díla patří panu starostovi. Je teď jen na nás, jak budeme o hřiště pečovat 
a využívat k prospěchu sportu. Lumír Twardzik, předseda spolku


